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Podczas ostatniej sesji (26.10.2023) Rady Miasta Wisła został poruszony temat odśnieżania
dróg. Okazuje się, że Gmina Wisła miała problem ze znalezieniem chętnych do
odśnieżania. Nie wszystkie rejony znalazły wykonawców.

Zdjęcie ilustracyjne, fot. arch.ox.pl

Temat dróg poruszyła radna Alicja Pilch, którą zaniepokoiło, że w rejonie 12 i 3 nie ma wyłonionego jeszcze
wykonawcy do odśnieżania.

- Niestety, w pierwszym przetargu nie udało się wyłonić wykonawców na wszystkie nasze rejony, mamy
miasto podzielone na 16 rejonów – mówił Sylwester Foltyn, Sekretarz Miasta Wisła- W związku z tym
musieliśmy przeprowadzić drugie postępowanie przetargowe, w rezultacie tego drugiego postępowania
nie zgłosiły się podmioty, które chciałyby świadczyć te usługi, dlatego wystąpiliśmy, żeby z wolnej ręki
wybrać takie podmioty.

- Częściowo zakończyliśmy, zostały dwa rejony, w których zostały negocjacje. Większość, czyli te 14
rejonów zostało zamkniętych i zostały podpisane umowy. - informowała Anna Procner z Referatu
Gospodarczego i Utrzymania Dróg. Jak podała Kierowniczka, oczekują na podpisanie umów Rejon nr 2, czyli
Jawornik i Rejon nr 4, czyli Centrum Miasta.

- Można powiedzieć, że w 95% jesteśmy przygotowani do nadchodzącej zimy – podsumował Sylwester Foltyn.

Całą sesję można zobaczyć TUTAJ. 

 

NG

 

https://www.youtube.com/watch?v=KfXAaikeKow
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